
بخشی از قانون عفاف و حجاب به
این شکل قابلیت اجرا ندارد

معاون حقوقی رئیسجمهور گفت: بخشی از قانون عفاف و حجاب به این
شکل قابلیت اجرا ندارد، بخشی از آن هم خوب است و میتوان آن را

اجرا کرد.

معاون حقوقی رئیسجمهور ، حجت الاسلام مجید انصاری چهارشنبه شب؛ ۱۴
آذر ۱۴۰۳ با حضور در بر نامه گفت و گوی ویژه صدا و سیما با موضوع
اولویت های حقوقی دولت چهاردهم درباره ظرفیت های مغفول مانده
حقوق شهروندی در قانون اساسی با اشاره به ویژگی های قانون اساسی
جمهوری اسلامی ایران اظهار کرد: صحبت از حقوق شهروندی به معنای

مغفول ماندن آن نیست بلکه باید در راستای تامین آن تلاش کرد.

وی ادامه داد: قانون اساسی همه آنچه برای یک زندگی آبرومند لازم
است را در نظر گرفته است.انصاری در ادامه گفت: اشتغال جوانان
تحصیلکرده در سن ازدواج از جمله حوزه هایی است که علی رغم تلاش
دولتهای مختلف به درستی در زمینه حقوق شهروندی اجرا نشده است.

معاون حقوقی رئیسجمهور در ادامه گفت: در زمینه اجتماعی هم برخی
محدودیت ها وجود دارد، که از جمله آنها علی رغم قوانینی که داریم
و بد هم نیست می توان به گزینشهایی اشاره کرد که سختگیرانه در
مورد اساتید و دانشجویانی اعمال میشود که برخی ۴۰ سال است در
جمهوری اسلامی زندگی کرده اند، یا در مورد بررسی صلاحیت ها در
انتخابات ها اعمال می شود اما شاخص ها به گونه ای است که گاهی با

اعمال سلیقه همراه میشود.

وی خاطرنشان کرد: بنده شخصاً ضمن احترام تمام عیار به عنوان
ً وظیفه ما پیگیری اجرای قوانین معاون حقوقی رئیس جمهور، که اصلا
در قوه مجریه است، باید بگویم ما مرتب رصد میکنیم که اگر دستگاهی

به قانون عمل نکند به او تذکر میدهیم.

وی افزود: بنده با توجه به این وظیفهای که دارم باید ببینم این
قانون عفاف و حجاب به این شکل بخشی از آن قابلیت اجرا ندارد،

بخشی از آن هم خوب است و میتوان آن را اجرا کرد.
وی در ادامه گفت: بنده میتوانم تقاضا بکنم که یک فرصتی ایجاد
بشود که این قانون اصلاح بشود و اگر احیاناً و این فرصت به وجود
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بیاید به سرعت با طراحان محترم قانون و همه صاحب نظران مه مشکلاتی
که برای شهروندان به وجود میآید و برای اشتغال به وجود میآید را

به بحث و بررسی بیندازیم.

وی تصریح کرد: انشالله که از مجاری قانونی در این رابطه تدبیری
صورت بگیرد همانطور که از قبل هم درباره این قانون تدبیر صورت

گرفت و یک اصلاحیه در مجلس برود و قانون بعد از اصلاح ابلاغ بشود.

انصاری در ادامه گفت: در حال حاضر مجریان به نوعی میگویند
نمیتوانیم اجرا کنیم و مردم نگران هستند و این قانون گستره آن کل
کشور هست و امیدواریم این بحث انجام بشود و جناب رئیس جمهور هم
دستور دادند و کمیته ای تشکیل شده و چند راه قانونی هم وجود دارد
که قبل از ابلاغ مسیرهای درست پیش برود تا فرصت اصلاح فراهم بشود.

وی در ادامه گفت: ان شالله قانون جامع و کامل تهیه بشود که هم
دغدغه دغدغهمندان حوزه دین را برطرف کند ارزشهای اجتماعی حل بشود
و همین طرف دغدغه کسب و کار و همه عرصههایی که دچار اضطراب فکری

شدند برطرف شود.
معاون حقوقی رئیسجمهوردر ادامه تصریح کرد: با قانون مشاغل حساس،

کشور از نخبگان خودش محروم میشود.

وی افزود: یعنی همۀ مشکلات کشور حل شده و مشکل فقط بودنِ آقای
ظریف در کنار رئیسجمهور است؟ همین الان تعداد زیادی از مسئولان

مشمول این قانون هستند و فقط بحثِ آقای ظریف نیست.

انصاری عنوان کرد: ما نمیگوییم قانون بهطور مطلق حذف شود.
پیشنهاد ما این است که راه خاصی برای موارد ضروری پیشبینی شود تا
برخی افرادی که خودشان یا همسر یا فرزندشان تابعیت خارجی دارند

بتوانند فعالیت کنند.


